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Vragen van het lid Recourt (PvdA) aan de staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over het afluisteren van advocaten (ingezonden 7 september 2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Systeem advocatentaps niet waterdicht»?1 

Vraag 2
Is het waar dat gesprekken tussen raadslieden en hun cliënten tegen de 
afspraken in zijn opgenomen dan wel in «real time» zijn afgeluisterd? Zo ja, 
hoe vaak is dat gebeurt en hoe kan dat? 

Vraag 3
Hoe komt het dat het afluistersysteem niet automatisch de desbetreffende 
telefoonnummers al aan het begin van het gesprek heeft geblokkeerd? 

Vraag 4
Kunt u garanderen dat gesprekken tussen cliënten en hun raadslieden 
voortaan wel vertrouwelijk zullen blijven?  Zo ja, hoe dan? Zo nee, waarom 
niet en hoe kunnen raadslieden en hun cliënten dan nog vertrouwen in het 
afluistersysteem hebben?

1 http://www.telegraaf.nl/binnenland/12903292/__Gesprekken_opgenomen__.html
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